
Notulen van de jaarlijkse Algemene Leden Vergarlering (ALV) van de Historische Vereniging O1

Eel op zaterdag 15 oktobeÍ 2022 om 10.30 uur in De Notenkraker (Schoollaan 16 te Paterswolde)

Aanwezig: de bestuursleden: Piet Arends (voorzitter), Bert Ottens (penningmeester), Jur Eckhardt
(vice-voorzitter), Diana Huls, Coen Hofstee (secretaris), Otto Bakker en 22 leden

1. Opening
Piet Arends opent om 10.35 uur de vergadering en geeft nog een korte terugblik op het
afgelopen jaar. Hij memoreert zaken als de verhuizing naar- en de verbouwing van De
Notenlaaker, ook onder moeilijke omstandigheden waaronder de coronapandemie, de
voorbereidingen voor wijziging van statuten en reglement en de organisatie van de boeken- en
platenmarkt op 28 en 29 januari. Hij wil allen die zich met hart en ziel voor Ol Eel hebben
ingezet daarvoor van harte bedanken. Tevens constateert de voorzittff met weugde dat de
werkzaamheden binnen de werkgroepen langzamerhand weer worden opgepakt.

2, Mededelingen
Van een tweetal werkgroepen zijn j aarverslagen betreffende het jaaÍ 2021 on1,'rmger.
Aangezien de meeste werkgroepen vanwege coÍona het afgelopen jaar geen activileiten
hebben georganiseerd zullen hun jaarverslagen eerst in de ALV van 2023 wordon besproken.
De voorzitter deelt mee dat de wijzigingen van statuten en huishoudelijk reglement worden
besproken in een AI-Y van2023; het wachten is op een tweede concept van de notaris.

3. Notulen Algemene Vergadering 30 oktober 2021 (ter goedkeuring)
Naar aanleiding van deze notulen deelt de voorzitter mee dat het afscheid van Jan Smid
tijdens de nu gehouden AIV zal plaats vinden. De nohÍen worden ongewijzigd vastgesteld
en goedgekeurd waarna de formele ondertekening door de voorzitter en de secretaris volgt

4. Jaarverslag vereniging 2021 (ter kennis name)
Hetjaarverslag van het bestuur over de gang van zaken in de vereniging geeft geen aanleiding
tot op- en /of aanmerkingen

5. Financieel jaarverslag 2021 @alans en Staat van baten en lasten)
Bert Ottens geeft een toelichting op de cdfers van het afgelopen jaar. Hï constateert met
tevredenheid dat de Vereniging een goed financieel jaar heeft gedraaid. Lv.m. de COVID-l9
maatregelen hebben echter weinig activiteiten plaats gevonden en zijn er dus ook minder
financiële transacties geweest. NaaÍ aanleiding van een waag over de Íente wordt opgemerkt
dat deze post een dubbeltje hoger moet worden en € 2,35 moet bedragen i.p.v. € 2,25. Bert
wijst erop dat de post onderhoud en beheer het komende jaar moet worden verhoogd als
gevolg van hogere huurlasten. Tot slot geeft Bert aan dat er op dit moment een groot bedrag
aan contant geld in kas is, hetgeen hï ongewenst vindt. Hiervoor zal een oplossing worden
gezocht. Per saldo wordt een gering bedrag van plm. € 140.-ten laste gebracht van de
algemene reserve. Na een toelichting op het overzicht van baten en lasten wordt uit de zaal
opgemerkt dat het onoverzichtelijk overkomt vanwege de grote hoeveelheid cijfers. Graag een
volgende keer een korte en bondige toelichting.
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Begrofing2022 &2023
Bert Ottens geeft in een toelichting aan dat de begroting betreffende 2A22 wegens de corona-
crisis niet (meer) realistisch is. In deze begroting is wel meer ruimte geschapen voor
activiteiten van de werkgroepen en de huisvesting voor de Notenkraker. Helaas zijn er minder
activiteiten uitgevoerd dan was te vo orzien. Het jaar 2022 zalheï 1'*jaar zijn dat de stichting
01 Eel en de Vereniging 01 Eel geen kosten met elkaar gaan verrekenen. Op dit moment heeft
de vereniging 801 leden en 41 adverteerders. De kosten voor de boekenmarld zijn opgenomen
in de begroting valr 2022. De baten van deze injanuari gehouden markt worden opgenomen
ir de staat van baten en -tasten.
Roelof Huizing waagt of in de begrotingvat2022 rekenilg is gehouden met de aanschaf van
het Netwerk Area Stomge §AS) voor de opslag van digitale gegevens. Dit pakket is onlangs
aangeschaft en zal een behoorlijke kostenpost vooÍ de Vereniging zijn. De penningrneester
beaamt dit. Het negatieve saldo over 2021 is ondermeer de oorzaak van het feit dat in dat jaar
geen boeken- en platenmarkt is gehouden Er wordt voor gepleit om deze markt in de
toekomst te blijven organiseren omdat de lasten de komende jaren zullen toenemen. De
huurlasten zullen zeker stijgen, o.a. als gevolg van de bouw van een opslagruimte voor Ol Ee1

achter De Notenkraker. Ook zullen de energielasten gaan stijgen en moet rekening worden
gehouden met verminderde opbrengsten, vermoedelijk van adverteerders. Het bestuur zal de
gemaakte opmerkingen meenemen en zo nodig de begrotingen aaapassen.

Contributie 2023
Ter tafel ligt een schriftelijke toelichtiag van het bestuur. De daarin verwoorde drie opties
worden besproken. Enkele leden vinden het nu te \Toeg om een besluit over de verhoghg te
nemen omdat nog een aantal zaken onzeker is. Te denken valt aaa het financiële resultaat
over 2022, de nog onzekere verhoging van de huur en de energielasten. Daamaast zijn er
leden die menen dat een contributieverhogiag voor het komende jaar niet nodig is vanwege de
stand van de algemene resewe. En er zijn leden die menen dat het financiële plaatje eerst
duideiijker moet worden, maar dat een contributieverhoging niet bij voorbaat moet worden
uitgesloten. Deze leden willen tot de volgende ALV in het voorjaar van2023 eer.
afuachtende houding aannemen en het punt dan opnieuw bespreken.
ln de vergadering worden ook'r,,ragen gesteld over de hoogte van de algemene reserve. Hoe
hoog moeímag dat minimaal zïn? Welke bestemming(en) wordt eraan gegeven? Een andere
vraag betreft de activiteiten van werkgroepen: welke staan op stapel en wanneer? Kan er een
meerjarenpianning van activiteiten komen, evt. gekoppeld aan een meerjarenbegroting?
Als we weten wat ons de komende jaren te wachten staat kunnen we ook bepalen of de
contributie moet worden verhoogd (ofniet) en wat de hoogte van de verhoging zou kunnen
zijn. De voorzitter vat de discussie samen en stelt voor het punt contributieverhoging
opnieuw aan de orde te stellen in de e.v. ALV, maar dat daa rekening wordt gehouden met de
opmerking dat verhoging niet bij voorbaat wordt uitgesloten. Aldus wordt besloten.

Verslag kascommissie
De commissie bestaat uit de heer Gerdt Kroon en mew. Janny Koops. Namens hen voert
Gerrit Kroon het woord. Hij geeft aan dat de commissie heeft geconstateerd dat de financiële
huishouding wordt geboekÍ in Exell bestanden, hetgeen de commissie onwenselijk acht. De
vorige penningmeester maakte gebruik van het pakket Snelstart, hetgeen goed beviel en erg
ovelzichtelijk is. Penniagmeester Bert Ottens is het eens met deze opmerking van de
kascommissie en zal zich binnenkort gaan verdiepen in het gevraagde programma, zodat dít al
met ingang van hetboeklax 2O22 weer kan worden gebruikt.
Daamaast geeÍï Gerrit Kroon namens de kascommissie aan dat de Vereniging geen kasfinctie
meer moet willen uitoefenen. Er zijn genoeg andere mogelijkheden (b.v. de pinpas) om te
kunnen afrekenen.
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Ook hier is de penningmeester het mee eens, de kasgelden worden overgezet naar giraal geld
en voortaan zal de pinpas vaker worden gebruikt. Bestellingen via de website worden al giraal
betaald via Mollie Pay.
Tot slot is de kascommissie tot de conclusie gekomen dat de financiële administratie op orde
is en wordt voorgesteld om het bestutr décharge te verlenen. Met applaus wordt dit voorstel
geaccordeerd.

9. Benoemingkascommissie
De huidige kascommissie bestaat uit Janny Koops en Gerrit Kroon en Jan-Hendrik Hilbrants
is reserve lid. Volgens goed gebruik treedt één 1id af en neemt het reservelid diens plaats in.
Aangezien Janny Koops per heden afueedt bestaat de kascommissie vooÍ het komende jaar
uit de heren Gerrit Kroon en Jan Hendrik Hilbrants. Coen Hofstee is bereid om reserve-lid te
zijn. Aldus wordt besloten.

10. Afscheid bestuursledem
Met een prachtige Power Point Presentatie voor elk afuedend bestuurslid haalt voozitter Piet
Arends een aantal herinneringen naar voren die gedurende de bestuursperiode van dat lid de
revue zijn gepasseerd. Afscheid is genomen van Jan Smid, die jarenlang actief was in de hele
vereniging, maar speciaal in de werkgroep foto's. In het fotoarchief waren nog foto's van Jan
zelf aanwezig en vooral die uit zijnjeugd zorgden voor enig vermaak.
Ook voor Diana Huls en Coen Hofstee had de voorzitter aparte PPpresentaties gemaakt en
werd hun grote mate van inbreng voor de Vereniging gememoreerd. Beiden hebben zich ook
jarenlang enorm ingespanaen om allerlei activiteiten mee te helpen organiseren en bestuurlijk
vorm te geven aan een toekomstvisie. Onder luidapplaus bedankt Piet met het aanbieden van
een presentje de genoemde leden en geeft hij vervolgens het woord aan vicevoorzitter Jur
Eckhardt. Op zij n beurt zwaait Jur aan Piet veel lof toe voor diens vele activiteiten ten
behoeve van de Vereniging, niet alleen als voorzitter/bestuuÍslid maar ook als klusjesman,
timmerman, regelaar, organisator en zeker ook als lekkere taartenbakker. Met een ferm *Piet

Bedankt!" en een pÍesertje volgt het meer dan verdiende applaus als bevestiging van mooie
woorden.

I 1. Bestuursverkiezing
Als gevolg van het afueden van vier bestuursleden (Piet Arends, Coen Hofstee, Diana Huls
en Jan Smid) ontstonden vacatures in het bestuur. Daarvoor zijn drie kandidaten door het
bestuur vooÍgesteld, t.w. Adrie Westerhuis, Jan Willem van Bruggen en Vera Lolkema.
Tegenkandidaten zijn niet ingediend, hetgeen betekent dat de voorgestelde kandidaten bij
acclamatie zijn gekozen en per heden in firnctie zullen treden.
Ter vergadering wordt ook voorgesteld om de huidige vicevoorzitter Jur Frkhardt te
benoemen tot voorzitter van de Vereniging.
De vergadering gaat onder luid applaus akkoord met deze benoemingen.
Het bestuur bestaat met ingang van heden dan ook uit:
Jur Eckhardt, voorzitter; Vera Lolkema, le secretaris; BeÍ Ottens, penningmeester;
Jan Willem van Bruggen en Adrie Westerhuis, beiden bestuurslid en Otto Bakker, 2'
secretaris.

12. Stichting Ol Eel
Niet alleen binnen de Vereniging, maar ook binnen de Stichting 01 Eel doen zich enkele
bestuusmutaties voor. Na jarenlang Ol Eel in verschillende functies te hebben gediend neemt
Nico Harms vandaag afscheid als penningmeester van de Stichting. Hij wordt opgevolgd
door Janny Koops, die de financiën van de stichting voortaan gaat beheren. Daamaast nemen
enkele bestuursleden afscheid uit het stichtingsbestuur als gevolg van de wijzigingen in taken
tussen Vereniging en Stichting.



Klaas Jan Westerhof zal zijn taken voortaan uitoefenen in verenigingsverband, Otto Bakker
treedt af als secretaris van het Stichtingsbestuur omdat een bestuursfunctie in de stichting nier
samen gaat met die binnen de vereniging en Coen Hofstee treedt af omdat zowel de
vereniging als de stichting voortaan geen afgevaardigde naar elkaars vergaderingen zullen
sturen- De functie van secretaris binnen het stichtingsbestuur wordt voortaan bekieed door
Fenny Eckhardt-Krij the.
Peter Kruit neemt van alle afuedende bestuursleden meÍ een persoonlijk woord afscheid,
bedankt hen voor hun grote inzet en wenst hen met een klein geschenk veel succes toe met
hun nieuwe vrijwilligerstaken, zowel binnen als buiten Ol Eel. De woorden van Peter worden
ondersteund door een klaterend applaus.

13. Werkgroepen / Huisvesting / Activiteiten
Over het jaar 2021 zï1n Íwee jaawerslagen ontvaÍIgen van werkgroepen. De meeste
werkgroepen hebben geen activiteiten ontplooid, vooral vanwege de coronacrisis.
Om die reden za1 in de ALV van 2023 ruime aandacht aan de activiteiten van werkgroepen
worden besteed.

Op 28 en 29 januari werd een boeken- en platenmarkl gehouden in de voormalige bibliotheek
aan de Wolftrom; deze werd goed bezocht en leverde een mooi resultaat op.

14. Rondvraag / Sluiting

- Evert Grootjans vraagt of de archiefruime van Ol Eel mogelijk wordt onderverhuurd. Dat
is niet het geval; de ruimte blijft, evenals de huiskamer, uitsluitend in gebruik bij Ol Eel.

- Gerrit Kroon waagt aandacht voor de werkzaamheden van de gravencommissie. Er is
ge'mventariseerd hoeveel graven om onderhoud vragen en welke graven als monument
kunnen worden bestempeld. Er is veel werk te verrichten, samen met de gemeente. Er
worden veel wijwilligers gevraagd, aan wie een cursus onderhoud graven wordt
aangeboden. Ook wordt gedacht aan vormen van sponsoring. Gerrit vraagt om ruime
aandacht voor het goede werk van deze commissie. Mogelijk een keer een uitgebreid
artikel in Kontakt enlof Dorpsklanken?

- Roelof Huizing geeft een exposé aan de vetbouwing van De Notenkraker. Er zijn al plm.
4500 manuren vrijwilligerswerk aaÍr besteed. De start was in 2020 en het resultaat tot nu

toe mag er zijn! Zo is de huiskamer van Ol Eel een voorbeeld hoe het kan. Er wordt de
komende tijd ingezet op energieneutraal gebruik van het gebouw; zo worden alle
radiatoren vervangen en zijn besparende maatregelen uitgevoerd. De bouw van een annex
achter op het terrein wordt voorbereid ten behoeve van 01 Eel, er komen nieuwe
toiletgÍoepen, het dak zal worden vemieuwd, er komen zonnepanelen, er moet nog
worden geschilderd en er komt nog een fraai tuinplan. Kortom: ontwikkelingen te over,
die met veel belangstelling worden gevolgd en waarvoor respect en waardering op z' n
plaats is.

Om 13.10 sluit de nieuwe voorzitter formeel de vergadering en nodigt iedereen uit voor een

lopende lunch in de huiskamer.

Vastgesteld op de algemene vergadering van 15
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